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Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 967 (Alm. del) fra Folketingets 
Retsudvalg 
 
Hermed sendes foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 967 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 14. april 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard 

/ 
Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. 967 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange anmeldelser vedr. 
økonomisk kriminalitet, der er modtaget hos Østjyllands Politi, 
og hvor mange sager der er blevet efterforsket i samme kreds, 
enten som enkeltstående sag, eller som del af et større 
sagskompleks, idet svaret bedes opgjort, således at der skelnes 
mellem 
sager omhandlende beløb over 500.000 kr., sager omhandlende 
beløb fra 8.000 kr. til 499.999 kr. og sager der omhandler beløb 
under 8.000 kr.?” 
 

Svar: 
 
Justitsministeriet oplyste ved foreløbig besvarelse af 22. april 2025 af 
spørgsmål nr. 967 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, at det ikke har 
været muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen, og at Justitsministeriet 
forventer at vende tilbage til Folketingets Retsudvalg inden udgangen af 
april 2025. 
 
Det har desværre endnu ikke været muligt at besvare spørgsmålet. Det 
skyldes, at der har været behov for afklaringer om anvendelsen af 
informationer fra værdifeltet i POLSAS. Rigsadvokaten har ikke tidligere 
anvendt disse data, henset til usikkerhed om validiteten af disse data. 
Samtidig har det været en udfordring for en rettidig besvarelse, at disse 
informationer ikke teknisk var indarbejdet i Rigsadvokatens datamodel. 
Justitsministeriet forventer at vende tilbage til Folketingets Retsudvalg 
inden udgangen af juni 2025. 
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